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Jaarverslag van de oudervereniging van basisschool ’t Carillon over het schooljaar 2022-2023 
 
Gouda, oktober 2023 
 
Met genoegen biedt de oudervereniging u hierbij haar jaarverslag aan. 
 
1. Het bestuur en de leden van de oudervereniging: 
 
Het bestuur van de oudervereniging van de R.K. Basisschool 't Carillon, bestond het afgelopen jaar 
uit de volgende personen: Alice op het Roodt (voorzitter) Corina Rustenburg- de Jong (secretaris), 
Wouter van der Knaap (penningmeester) en de leden; Pascalle Kleiweg (heeft na de meivakantie 
de oudervereniging verlaten i.v.m. wissel school zoon), Debby Tolboom, Jeroen Verhage, Paul van 
Wijngaarden, Arlette Vos, Bianca Vriend- Asscheman en de aspirant-leden; Sophie van Diest, Sandra 
Thornton, Laura Azahhaf en Brenda Bosloper (heeft gedurende het jaar haar taken neergelegd ivm 
privézaken).   
Namens het team namen Esther van der Zaan en Sam Meijer deel aan de vergaderingen. 
De oudervereniging heeft in het afgelopen jaar 5 vergaderingen gehouden, deze vonden allen 
plaats op de Ouverturelaan. 
 
Het bestuur heeft met de directeur ook een aantal keer overleg gehad over de lopende zaken. 
Gezien het vertrek van Rosa Houweling, zijn aan het einde van het schooljaar alle lopende zaken in 
overleg met Rosa in goede harmonie afgerond.  
 
2. Het verloop van het afgelopen schooljaar 
 
Onze activiteiten: 
 

• Eindelijk kon de sportdag begin oktober 2022 weer door gaan. Nadat deze een aantal 
gecanceld was vanwege het weer, liet het weer het eindelijk toe om de sportgang 
doorgang te geven op het complex van Jodan Boys in samenwerking met sportpunt 
Gouda. 
 

• Tevens stond begin oktober de Algemene Leden Vergadering op de planning. Deze vond 
plaats op de Ouverturelaan, er waren 3 ouders aanwezig, onder wie 1 afgevaardigde van de 
MR. 

 

• Begin december volgde het bezoek van Sinterklaas. Dit keer mochten ouders weer 
aanwezig zijn bij de aankomst van de Sint. Hij werd door groep 1 t/m 5 ontvangen op de 
Geerpolderweg, waar hij samen met de Pieten aan kwam op de e-chopper. Hierna is hij in 
de ochtend bij alle klassen op de Geerpolderweg langs gegaan, waarna hij in de middag zijn 
bezoek heeft voort gezet in de klassen op de Ouverturelaan. 
 

• Eind december vond het kerstdiner plaats op school in de eigen klas. Ieder kind mocht zelf 
een hapje meenemen. De kinderen hebben gesmuld van de lekkere dingen en het zag er 



 2 

feestelijk uit met alle kerstversiering. De OV heeft zowel op de Ouverturelaan als de 
Geerpolderweg tijdens het kerstdiner voor de kinderen, voor de ouders broodjes, soep en 
chocolademelk/ glühwein geserveerd. Het versieren van de school is door de OV gedaan, 
met hulp van een aantal ouders. Het opruimen eveneens.  
 

• Carnaval vond plaats in de eigen klas. De OV heeft hiervoor een hapje en een drankje 
verzorgd en rondgebracht in alle klassen. 
 

• Voor Pasen heeft de OV in samenspraak met de leerkrachten boodschappen gehaald en 
verdeeld over de klassen. In de klas hebben de kinderen genoten van een high tea.  

 

• De koningsspelen vonden plaats op 20 april. Aangekomen op school startten de kinderen 
met een koningsontbijt gesponsord door de Jumbo. Daarna was er voor de kleuters sport- 
en spel georganiseerd op het schoolplein. De andere klassen werden ontvangen op het 
terrein van Jodan Boys. In de ochtend ging de bovenbouw van start met diverse spellen en 
de onderbouw volgde in de middag. Het was een regenachtige dag, maar dat mocht het 
enthousiasme van de kinderen niet drukken. 
 

• Dit jaar werd de jeugdavondvierdaagse gelopen (5 km) door kinderen van groep 3 t/m 6. Er 
liepen 125 kinderen mee. Het weer zat mee en iedereen heeft het goed naar zijn zin gehad. 
Gelukkig hadden we dit jaar een van de eerste startnummers getrokken, waardoor we op 
de laatste avond op een schappelijk tijdstip weer binnen waren. 
 

• Het kamp van groep 8 vond plaats van 7 tot en met 9 juni. Dit jaar gingen we naar Ter Aar. 
De kinderen werden met auto’s gebracht en de fietsen per vrachtwagen. Het was heerlijk 
weer en er werd o.a. een bezoekje gebracht aan het zwembad, de Zegerplas en het 
klimpark. Verder werd er een heerlijke ‘bus’ BBQ georganiseerd door een echt kok en werd 
er gezellig gefeest op de bonte avond. Het was een groot succes. 
 

• De schoolreis vond doorgang op dinsdag 20 juni. Dit jaar gingen de groepen 3 t/m 7 naar 
Blijdorp. We maakten voor het eerst gebruik van een nieuwe busmaatschappij: van der Valk 
Tours. Dit verliep zeer gestroomlijnd. We kwamen zelfs aan de vroege kant aan bij het park. 
Het was een erg warme dag, maar ondanks dat werd  er door de groepjes fanatiek een 
speurtocht gedaan.  
Rond 16.00 vertrokken we weer met de bus richting Gouda en rond 17.00 uur was iedereen 
weer veilig terug op ’t Carillon. 
 

• Het kleuterfeest vond plaats op 21 juni. De kinderen konden bij aankomst op school 
inchecken op een heuse camping op het schoolplein van de Ouverturelaan, deze was 
voorzien van tenten en versiering. In de loop van de ochtend werd er gedanst met de 
animatie. Ook was er een goochelaar en konden de kinderen op de foto met een mascotte. 

 
• Half juli waren de afscheidsavonden voor de groepen 8. Iedere leerling mocht 6 gasten 

meenemen dus het was weer een gezellige drukte in de speelzaal. De avonden verliepen 
allebei goed. Na afloop van de musical hebben we op de afscheidsavond van 8B op het 
kleine plein een gezellige borrel georganiseerd. Helaas liet het weer het niet toe om dit op 
de afscheidsavond van 8A ook te doen, daarom is de borrel naar de BSO lokalen verplaatst.  

 
Dit waren de activiteiten waarbij de oudervereniging dit jaar betrokken was. Op naar een nieuw, 
leuk en actief schooljaar! 
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3. Financiële bijdrage door de oudervereniging: 
 
Uit de ouderbijdrage worden bovengenoemde activiteiten betaald en daarnaast worden o.a. 
excursies en projecten betaald. Graag verwijs ik u naar het financiële verslag van afgelopen jaar en 
de begroting voor 2022-2023 (deels in te zien via de website of op te vragen bij de secretaris via 
ov.carillon@degroeiling.nl). 
 
5. Activiteiten in het komende schooljaar 2022-2023: 
 
De jaarkalender is gemaakt en commissies voor de activiteiten zijn ingedeeld. 
We beginnen weer met frisse moed aan dit komende schooljaar. We zijn aan het begin van het jaar 
gestart met het werven van nieuwe leden. Vanwege natuurlijk verloop hadden we een aantal 
plekken beschikbaar. Hier hebben een aantal vaders op gereageerd en verwachten we met deze 
enthousiastelingen de plekken te hebben vervuld. 
 
6. Tot Slot, dank u wel! 
 
Graag willen wij nog even een momentje nemen om u als ouders enorm te bedanken. Het 
organiseren van onze activiteiten kan nooit plaatsvinden zonder al jullie hulp. Iedereen heeft 
tegenwoordig drukke en volle agenda’s dus blijft het extra fijn als een ieder af en toe meehelpt bij 
een activiteit zoals sportdag of schoolreis. Wij hopen ook dit jaar weer een beroep te mogen doen 
op jullie! 
 
Met vriendelijke groet, 
Mede namens alle leden, 
 
Corina Rustenburg de Jong 
Secretaris oudervereniging. 


